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Protokoll styrelsemöte 5 SSRK Norrbotten 2023-11-01 
 
ZOOM Möte; närvarande Anna Vikström, Ingrid Grundström, Ann-Kathrin Levén, Tina Siikavaara, Frida 
Larsson och Åsa Holm Rosén 
 
 

 
Mötets öppnande 

 
§67 Anmälan av övriga frågor 
 Behandlas under ekonomi och retrieverjakt. 
 
§68 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§69 Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Ingrid Grundström valdes till justerare. 
 
§70 Föregående protokoll avdelningen  

Det behövde utses ny justerare för mötesprotokollet från 29 augusti, Ingrid Grundström 
utsågs. 

 
§71 Inkomna skrivelser och remisser 

Inga inkomna skrivelser eller remisser. Styrelsen ser inte att Norrbotten har lämpliga 
representanter att bidra med till de arbetsgrupper som huvudstyrelsen efterfrågar 
angående frågan om ” Ett medlemskap” och ”medlemsavgifter”. 

  
§72 Utgående skrivelser och uppdrag 
 Inga utgående skrivelser finns. 
  
§73 Rapport ordförande 

Karin Karkiainen har avgått som ledamot 23 september. Enligt stadgar ska vi ha 6 
stycken ledamöter, suppleant Pauline Asplund ställer upp fram till årsmötet.  
Kiruna sektionen har inkommit med synpunkter på Annas brev gällande SSRK 
Norrbottens framtid. Hon lanserade en idé om att frågan bereds i varje sektion därefter 
utses 1 el 2 från varje sektion till fysiskt möte.  Avdelningen står för resekostnader och 
mat (boende hos Anna). Personerna som utses ska ha mandat från sektionen att fatta 
beslut. 
 

 
§74 Rapport vice ordförande 
 Inget att rapportera. 
 
 
§75 Rapport kassör 

God ekonomi för avdelningen. Alla sektioner ska ha egna organisationsnummer och till 
det kan de koppla funktionen swish. Frida formulerar en skrivelse som ska gå ut till 
sektionerna om detta.  

 
§76 Rapport sekreterare 
 Inget att rapportera. 
  
 
§77 Rapport viltspårssekreterare 
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Tina kollar upp med HS om någon kan komma upp och utbilda viltspårsinstruktörer 
som kan hålla viltspårkurser. 

 
§78 Rapport jaktprovssekreterare spaniel 

Det blev ett mindre negativt ekonomiskt resultat av jaktprovet den 7-8 okt.  
 
§79 Rapport retrieverjakt 

Datum klara, Luleå och Kalix och Kiruna ska ha prov 2024.  
 
§80 Rapport tollarverksamhet 
 Maria L medverkade ej, men meddelade att hon ej hunnit ha tollarträff. 
  
 
§81 Rapport exteriöransvarig 

Tre domare är klara för utställning den 25 maj utställning i Boden. Piteå har utställning 
1 juni. Oklart om Norrbottens vackraste blir av. Planeringen går framåt. 

 
§82 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 
 
§83 Nästa möte  

6 december onsdag kl 17.00 fysiskt med mat, Åsa återkommer om plats. 
 Valberedning bör vara med. 
  
 

§84 Sammanfattning mötet 
 
§85 Mötets avslutande 
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